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Worship with Holy Communion
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
Call to Worship





          Chairperson                       

Praise Songs                                                   Chinese Praise Team

Pastoral Prayer                                                  Rev. Szuhsing Mao

*The Lord’s Prayer(Sung to tune Malotte)                                 All
Holy Communion                                             Rev. Szuhsing Mao
Worship with Giving

Welcome/Announcement


              Chairperson
Offering                                                                                       All














                         

Worship in the Word

Message       “Reveal His Holy Arm”          Rev. Lambert Lee
                       Isa. 52:10      Interpreted by Deacon James Huang
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                         All
*Benediction



           Rev. Szuhsing Mao
Choral Benediction



         CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
今日承蒙李燕光牧師講台證道，謹致謝忱。並歡迎大家一起來敬拜主。請各位留步會後一同享用午餐與弟兄姐妹交通。今日成人裝備訓練將暫停。

二.

十月份為本教會的宣教月(聯合主日崇拜早上10:30)。教會於本主日(李燕光牧師)及10月13日(Pastor Danny Hall)來傳講有關信息和分享宣教事工。
三.
宣教事工在本主日開始明年的差傳信心認獻，請為教會明年的宣教事工認獻禱告，請弟兄姊妹填寫2020年差傳信心認獻卡。
四. 

十月份為「敬牧月」。請弟兄姊妹向教牧同工們致謝，並常為他們及家人禱告。
五.
青少年團契在新的學年調整在主日聚會，本主日晚6:00-7:30。歡迎六年級以上初中及高中生參加。

六.

本教會於10月7-11日（週一至週五）6:30~7:30 am 舉行教會「禱告週」聚會，竭誠歡迎弟兄姐妹預留時間來參加。
七.

10月9日本週三晚中英聯合祈禱會、週三晚的《合神心意的領袖》課及青年組查經班將暫停一次，以便弟兄姊妹來參與「禱告週」聚會。
八.
週五的兒童團契Good News Club每週五晚上7:30至9:00在教會301室舉行，由Melodee Mah 姊妹繼續教導，有詩歌，聖經故事，遊戲等節目，歡迎學齡兒童參加。

九.

Nashim 婦女禱告組於10月12日週六下午2:30在劉黎重榮姊妹家聚會。歡迎姊妹們參加。
十.
田士瑜姊妹將休假至 10月15日。有關教會辦公室事宜請與田士娟姊妹聯絡。
十一.
教會近期事工如下：　

(1)   家庭遊戲之夜- 10月31日(週四) ;



(2)   愛心傳禮盒 - 11月15日(週五) ;





(3)   教會會員大會- 11月17日(主日)。

ANNOUNCEMENTS

1. 
Thank you to Rev. Lambert Lee for speaking at our Joint Mission Month worship service and welcome all for worshipping with us this morning.  Please stay and join us for lunch afterwards in the fellowship hall. There will be no Sunday Equipping classes. 
2.
October is our Annual Mission Month. We have special Mission speakers and sharings during the month of October, Rev. Lambert Lee today and Pastor Danny Hall next Sunday 10/13 at Joint worship service at 10:30 am. 

3.
2020 Missions Faith pledge will be taken this Sunday. Please prayerfully consider your support for our church’s mission ministry and fill out the 2020 pledge card.
4.
October has been designated as Pastor Appreciation Month. Please show your appreciation and support to our pastoral staff and remember them in your prayers.  
 
5.
CrossPointe youth has moved to Sunday night.  The Pointe will meet from 6:00-7:30 pm at church tonight. 
6. 
Our church is hosting a Prayer Week from 10/7-11 Mon. to Fri. from 6:30 – 7:30 am. We welcome all to come. 

7.
10/9 Wednesday night Prayer meeting, Discipleship Training Bible Study and Young Adult Bible Study will all be cancelled. 

8.
Friday night Children program is meeting every Friday night from 7:30-9 pm. Melodee Mah will continue to lead the Children program in room #301. All school-aged children are welcome. 

9.
Nashim Sisters Prayer Meeting will meet on Sat. 10/10 at     2:30 pm at sister Joan Liu’s. 

10.
Eva Mah will be out of the office till 10/15.  Please contact Susie Chan for matters concerning the church office.

11.   Upcoming church events:      


10/31 Thur 

– Family Games Night

11/15 Fri

– Operation Christmas Child

11/17 Sun

– Annual Members Meeting

